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Z Á P I S N I C A 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, konaného dňa 15.2.2023  

v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

  

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny (viď.príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci :   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter  

   Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Ďalší prítomní:   Margita Kisfaludiová – hlavná kontrolórka obce 

Zapisovateľka:   Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:    podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

 

Návrh programu:  

1. Otvorenie zasadnutia 
a. Určenie zapisovateľa 
b. Schválenie programu zasadnutia 
c. Určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti v r. 2022 
4. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných prácach na základe dohôd za rozpočtový rok 2022  
5. Zásady odmeňovania poslancov OZ – návrh hlavného kontrolóra 
6. Zámer zámenného prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa  
7. Zriadenie komisií OZ – návrh 

a. Komisia finančná, majetková a pre podporu podnikania  
b. Komisia územného plánovania, výstavby a životného prostredia 
c. Komisia bytová, sociálnej a zdravotnej starostlivosti 
d. Komisia školstva, mládeže, športu a kultúry 
e. Komisia civilnej a požiarnej ochrany, dopravy a verejného poriadku 

8. Reaktivácia spoločnosti Hôrka s.r.o. v likvidácii – návrh na posúdenie 
9. Plnenie rozpočtu obce za r. 2022 
10. Programový rozpočet obce na r. 2023-2025 – pracovná verzia návrhu 
11. Kultúrne a spoločenské akcie obcev r. 2023  
12. Informácia starostu obce o došlých žiadostiach 

a. Žiadosť OZ Horkai o bezplatné používanie miestností kultúrneho domu 
b. Žiadosť hudobnej skupiny Metaxon o poskytnutie dotácie  
c. Žiadosť spoločnosti Domitri s.r.o. o určenie stočného 
d. Žiadosť troch občanov o odpustenie stočného 
e. Žiadosť Essity s.r.o. o povolenie výrubu drevín 

13. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 
14. Záver 
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K bodu 1. Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
skonštatoval, že počet prítomných poslancov OZ je 7 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné.  

K bodu 1.a) Určenie zapisovateľa  

Starosta určil za zapisovateľku zápisnice pani Ing. Eleonóru Iván, zamestnankyňu Obecného úradu.  

K bodu 1.b) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 
zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 
pred zasadnutím OZ.  

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal pripomienky, starosta dal o návrhu program zasadnutia 
hlasovať. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
 

Starosta na základe výsledku hlasovania konštatoval, že program rokovania OZ bol schválený. 

K bodu 1.c) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Gejza Milku a Róberta Vajdu. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
 
OZ za overovateľov zápisnice určilo Gejza Milku a Róberta Vajdu.  

K bodu 2. Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 

Rekonštrukcia ČOV 

Pán starosta informuje OZ, že prebehlo odovzdanie staveniska firme PROX TEC. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky, OZ berie informáciu starostu obce 
o stave projektu Rekonštrukcia ČOV Gemerská Hôrka na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
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Výstavba nových bytových domov 

Pán starosta informuje OZ o možnosti výstavby nových bytových domov v obci. Pán PhDr. Alexander 
Ambrus dodáva, že spoločnosť Doming s.r.o., ktorá realizovala výstavbu bytového domu 11 BJ, 
oslovila obec s návrhom výstavby novej bytovky pri bytových domoch so súpisným číslom 388, 399, 
konkrétnejšie pri garážach. Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa okrem spomenutého miesta pre 
umiestnenie novej bytovky do úvahy môže prísť aj pozemok na Vereši alebo pozemok pod 
cintorínom. 

Pán Róbert Vajda sa pýta pána PhDr. Alexandra Ambrusa, či náhodou nebol práve on, kto v minulosti 
neodporúčil mať niečo spoločné s firmou Doming s.r.o.? Pán Ambrus poznamenáva, že on je 
rozhodne proti takým bytovkám, akú nám firma Doming postavila. Dal to jasne na vedomie 
konateľovi firmy ako aj architektovi, ktorý ho sprevádzal, keď sa ich opýtal, či by si takú bytovku 
dovolili postaviť napríklad v Košiciach alebo v Bratislave. Ich odpoveď bola, že nie... 

Pán Róbert Vajda dáva do pléna otázku: je tu potrebná výstavba bytovky tohto štandardu, keď dobre 
vieme, že obec eviduje vysoké pohľadávky za nájom v 5-6 bytových jednotkách? 

Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína poslancom OZ, že o výstavbe tretieho sociálneho bytového 
domu pri existijúcich tzv. Big Brother domoch rozhodli práve oni. Projektová dokumentácia stavby 
bola vypracovaná s ich súhlasom, na základe čoho obec obdržala aj zodpovedajúce stavebné 
povolenie na realizáciu stavby. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, aby došlo k vysťahovaniu neplatičov z nájomných bytov. Podľa 
pána Gejza Milku treba si položiť aj otázku, ako sa obec dostala do tohto štádia riešenia problému 
neplatičov, kto zato nesie zodpovednosť. Pán Peter Iván taktiež zdieľa názor, že neplatiči – ak 
neposlúchnu výzvu na úhradu nájomného – musia byť okamžite vysťahovaní. Pani hlavná kontrolórka 
dodáva, že vo výzve treba vytýčiť aj to, že je nutné uhradiť celú sumu nedoplatku. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa presné podmienky výpovede nájmu sú stanovené v nájomnej 
zmluve, v prvom rade tých sa musíme držať. Pani kontrolórka dodáva, že sa tu nastoľuje taktiež 
otázka, či majú platné nájomné zmluvy. Pani Angela Lenkeiová vysvetľuje poslancom OZ, že tí, ktorí 
nemajú vysporiadané nedoplatky, nemajú ani platné nájomné zmluvy. 

Pán starosta poznamenáva, že výstavbou nových bytových domov by sa navýšil majetok obce. Pán 
Róbert Vajda s ním nesúhlasí, podľa neho je to z jednej časti pôžička pre obec pretože, pokiaľ 
nájomníci neplatia za nájom, obec musí z vlastného rozpočtu platiť úver.  

Podľa pána PhDr. Alexandra Ambrusa problém neplatičov je jedna vec, výstavba nových bytových 
domov, o čo je veľký záujem, je druhá vec. Tieto dve veci by sa nemali miešať. Aby diskusia o prvej 
veci bola konkrétna, navrhuje aby na nasledujúcom zasadnutí OZ bola podaná informácia o 
pohľadávkach obce plynúcich z neplatenia nájomného za byty vo vlastníctve obce. 

Starosta uzavrel rozpravu k predmetnej otázke a vyzval poslancov OZ o hlasovanie o prijatí uznesenia 
v nasledovnom zmysle: 

- OZ berie na vedomie informáciu starostu obce o hľadaní možnosti výstavby ďalších bytových domov 
v obci, 

- žiada starostu obce zabezpečiť prípravu a predloženie informácie o pohľadávkach obce plynúcich z 
neplatenia nájomného za prenájom bytov vo vlastníctve obce.  

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
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Starosta na základe výsledku skonštatoval, že uvedevé rozhodnutia boli schválené vo vyššie 
spomínanom zmysle. 

Sťažnosť Z.SZ.D o odstránenie nebezpečného konára orecha 

Pán PhDr. Alexander Ambrus podáva informáciu poslancom OZ, že odstránenie predmetného konára 
orecha by sa malo vykonať najneskôr do konca apríla. Dodáva, že vzhľadom na početné procedurálne 
námietky vlastníka dreviny, najvhodnejšie by bolo, keby výrub vykonala Slovenská správa ciest alebo 
Východoslovenská energetika. 

Keďže poslanci nemali žiadne otázky pán starosta skonštatoval, že informáciu od zástupcu starostu 
obce o vybavovaní sťažnosti podanej dňa 28.11.2022 vo veci odstránenia nebezpečného konára 
orecha, ktorého vlastníkom je p. Cs.B.F. na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

K bodu 3. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti v r. 2022 

Pani hlavná kontrolórka predložila poslancom OZ ročnú správu o kontrolnej činnosti za rok 2022. 
Kontrolnú činnosť vykonávala v súlade so zákonom č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom 
znení a zákonom č.357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a vnútornom audite a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Činnosť za sledované obdobia bola zameraná na: 

- Kontrola plnenie rozpočtu obce za rok 2022 – plnenie príjmov a čerpanie výdavkov ako aj plnenie 
čerpania kapitálových výdavkov 
- Metodická pomoc pri vypracovaní interných smerníc, vnútorných predpisov a VZN podľa potreby 
- Kontrola dodávateľslých faktúr 
- Kontrola výberu daní a poplatkov za rok 2022 
- Kontrola poskytnutých dotácií 
- Kontrola pokladničných dokladov 

Počas roka neboli kontrolou zistené nedostatky, ktoré by si vyžadovali prijímanie opatrení, boli dané 
návrhy na prijatie interných usmernení k niektorým oblastiam. Priebežne sa vzájomnou konzultáciou 
zjednocovali prípadné rozdielne výklady k niektorým záležitostiam s cieľom zabezpečiť výkon 
samopsrávnych funkcií v požadovanej kvalite pri dodržiavaní platných zásad. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, poslanci berú správu hlavného 
kontrolóra na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
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K bodu 4. Správa hlavného kontrolóra o vykonaných prácach na základe dohôd za rozpočtový rok 
2022  

Pani hlavná kontrolórka predložila správu o výsledku kontroly o vykonaných prácach na základe 
dohôd za rozpočtový rok 2022. Za rok 2022 obec z vlastného rozpočtu uhradila vo výške 13 674,46 
Eur za vykonané práce na základe dohôd. Na záver skonštatovala, že správa o vykonaných dohodách 
a plnení rozpočtu za dohody obce Gemerská Hôrka za rok 2022 je spracovaná a zaúčtovaná v súlade 
spríslušnými ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, obsahuje 
všetky predpísané údaje a dáva postačujúce informácie o priebehu hospodárenia obce za uvedené 
obdobie. 

Pán Marek Szabó Dózsa má pripomienku k dohode o práci na obecnej splaškovej kanalizácii. Podľa 
neho výkon tejto činnosti by malo byť riešené inakšie, napr. vystavením faktúry. Dodáva, že problém 
je aj to, že tent istý dohodár počas riadnej pracovnej doby vykonáva 2 činnosti.  

Pán PhDr. Alexander Ambrus má formálnu pripomienku k danej správe: postačí, keď správu podpíše 
pani hlavná kontrolórka, podpis starostu obce v nej nemá čo neuvádzať.  

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšiu pripomienku, poslanci berú správu hlavného 
kontrolóra o vykonaných prácach na základe dohôd za rozpočtový rok 2022 na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

K bodu 5. Zásady odmeňovania poslancov OZ – návrh hlavného kontrolóra 

Pani kontrolórka dáva do vedomia poslancom novú vypracovanú zásadu odmeňovania poslancov, v 
ktorej zvyšila odmenu poslancom vo výške 30 Eur v hrubej mzde za každú účasť na zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. Ďalej dodáva, že v tejto zásade je obsiahnuté aj to, že v prípade, že účasť 
poslanca v uvedených rokovaniach je kratšia ako polovica času trvania tohto rokovania, kráti sa mu 
uvedená odmena na polovicu. Táto zasada zahŕňa aj odmeňovanie zástupcu starostu, ktorej výška je 
300 Eur v hrubej mzde.  

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta: od kedy rozhoduje starosta obce o odmene zástupcu starostu? Podľa 
pani kontrolórky je to od roku 2019. 

Pán Róbert Vajda sa zaujíma aké má kompetentcie zástupca starostu a v ktorých prípadoch má právo 
zastupovať starostu obce? Pretože podľa jeho vedomia zástupca starostu zastupuje starostu obce v 
prípadoch choroby alebo čerpania dovolenky. Podľa pána PhDr. Alexandra Ambrusa funkcia zástupcu 
starostu je aj o inom, nielen o tom, čo spomína pán Róbert Vajda. V ostatných prípadoch odmenu 
a náplň činnosti zástupcu starostu určuje starosta obce, nie obecné zastupiteľstvo v akýchsi zásadách 
odmeňovania poslancov.  

Pán Róbert Vajda sa pýta, aká bola výška odmeny predchádzajúceho zástupcu starostu? Výška 
odmeny bola 50 Eur v hrubom, dodáva pani účtovníčka. 

Pán Marek Szabó Dózsa nie je za zvyšovanie odmeny za účasť poslancov na rokovaniach. Dodáva, že 
obec teraz nie je v dobrej finančnej situácií a taktiež zdôrazňuje, že nie z dôvodu honorára sa stal 
poslancom obce. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje neschváliť hlavnou kontrolórkou navrhnuté zásady 
odmeňovania poslancov OZ z dôvodu nedostatočnej pripravenosti predloženého materiálu. 
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Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o Zásadách odmeňovania 
poslancov OZ. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 0  

Proti: 4 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Marek Szabó Dózsa, 
Róbert Vajda 

Zdržal sa: 3 Ing. Peter Gubala, Peter Iván, Gejza Milko 
Neprítomný: 0  

Starosta na základe výsledku skonštatoval, že OZ neschvaľuje Zásady odmeňovania poslancov OZ. 

K bodu 6. Zámer zámenného prevodu majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje schváliť predložený zámer zámeny nehnuteľností vo 
vlastníctve obce Gemerská Hôrka a spoločnosťou Essity Slovakia s.r.o., o ktorom obecné 
zastupiteľstvo už viackrát rokovalo. Dodáva, že v prípade schválenia zámeru, ten musí byť zverejnený 
najmenej 15 dní pred schvaľovaním samotného prevodu pravdepodobne v marci 2023, na úradnej 
tabuli a na internetovej stránke obce.   

Pán Róbert Vajda nesúhlasí s týmto prevodom pozemkov. Dodáva, že na predošlej schôdzi OZ sa 
poslanci dohodli, že sa uskutoční prehliadka spomínaných parciel, pretože podľa predloženého 
geometrického plánu osadenie nového oplotenia je cca 1,2 m od súčasného stavu oplotenia.  

Výsledkom diskusie poslanci OZ žiadajú starostu obce vykonať obhliadku predmetných parciel 
a presunúť rozhodnutie o zámene pozemkov na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva . 

Pán starosta dáva hlasovať o presunutí rozhodovania o zámennom prevode majetku obce na ďalšie 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

 

  

 
OZ sa uznieslo na odklade zámeru zámenného prevodu majetku obce na ďalšie zasadnutie OZ. 
 
K bodu 7. Zriadenie komisií OZ – návrh 
 
Pán Róbert Vajda sa zastáva názoru, že nie je potrebné zriadenie komisií, dodáva, že v prípade 
potreby by sa vytvorila dočasná komisia. 

Pán starosta a pán Mgr. Dávid Balázs navrhujú zriadenie finančnej komisie.  

Po prerokovaní otázky poslanci OZ dospeli k spoločnému názoru o zriadení komisií nasledovne: 

a. Komisia finančná, majetková a pre podporu podnikania  

Predseda:  Mgr. Dávid Balázs 

Členovia:  Angela Lenkeiová, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa 

b. Komisia územného plánovania, výstavby a životného prostredia 

 Predseda:  Peter Iván 

 Členovia:  Ing. Peter Gubala, Gejza Milko 

c. Komisia bytová, sociálnej a zdravotnej starostlivosti 
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 Predseda:  Gejza Milko 

 Členovia:  Róbert Vajda 

d. Komisia školstva, mládeže, športu a kultúry 

 Predseda:  Róbert Vajda 

e. Komisia civilnej a požiarnej ochrany, dopravy a verejného poriadku 

 Predseda:  Ing. Peter Gubala 

 
Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky pán starosta vyzval poslancov OZ 
o hlasovanie o prijatí uznesenia v nasledujúcom zmysle: 

- OZ zriaďuje komisie vo vyššie spomínanom zmysle 

- Volí za predsedov a členov komisií tejto osoby vo vyššie uvedenom zložení 

- Určuje hlavnú oblasť náplne činností jednotlivých komisií v zmysle ich názvu 

- Ukladá predsedom jednotlivých komisií podať návrh na doplnenie komisie ďalšími členmi tak, aby 
komisia mala minimálne troch členov; termín do nasledujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

Starosta na základe výsledku hlasovania konštatoval, že predmetné rozhodnutia boli schválené vo 
vyššie spomínanom zmysle. 

K bodu 8. Reaktivácia spoločnosti Hôrka s.r.o. v likvidácii – návrh na posúdenie 
 
Pán starosta navrhuje, aby obecné zastupiteľstvo zvážilo možnosť a potrebu reaktivácie spoločnosti 
Hôrka s.r.o., ktorá v súčasnosti je v likvidácii, a to za účelom vytvorenia vhodných podmienok pre 
podnikateľské aktivity obce. Dodáva, že obec v súčasnoti určité podnikateľské činnosti vykonáva na 
základe živnostenského oprávnenia, čo podľa neho je veľmi riskantné, a preto on s tým nechce mať 
nič dočinenia. Pán PhDr. Alexander Ambrus dodáva, že obec ako živnostník za výkon týchto činností  
zodpovedá celým svojím majetkom. 

Pán Mgr. Dávid Balázs dáva do plena otázku: v čom bude spočívať podnikateľská činnosť Hôrky s.r.o.? 

Pán Marek Szabó Dózsa naznačuje, že v prípade reaktivácie je potrebné vymenovať konateľa 
spoločnosti, a ako sa dopočul, vedľa už existujúceho zamestnanca bol prijatý nový zamestnanec na 
plný úväzok, pričom pán PhDr. Alexander   Ambrus neustále naznačoval, že už existujúcemu 
zamestnancovi je potrebné znížiť úväzok. Pán PhDr. Alexander Ambrus poznamenáva, že konateľa 
treba síce vymenovať, ten však prácu môže vykonávať aj bezištne, čo podľa neho nie je dobré 
riešenie. 

Pán Róbert Vajda navrhuje likvidáciu Hôrky s.r.o. 

Pán Peter Iván sa pýta: prečo stále nie je likvidovaná Hôrka s.r.o.? Pani Annamária Giczei naznačuje, 
že doteraz nemá vyplatenú jednu mesačnú výplatu a taktiež ani odstupné. Pán PhDr. Alexander 
Ambrus poznamenáva, že výplata a odstupné jej budú vyplatené vtedy, keď predloží vysvetlenie tých  
nezrovnalostí, ktoré boli zistené pri inventarizácii zásob spoločnosti, ktorú dva roky riadila. Pani 
Annamária Giczei dodáva, že žiadaný dokument bol účtovníčkou predložený. 

Pani účtovníčka pripomína poslancom, že v hodnote 15 000 Eur došlo k odkúpeniu majetku Hôrky 
s.r.o. a suma 5000 Eur bola poskytnutá na likvidáciu. 
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Pán Gejza Milko hovorí, že Hôrka s.r.o. disponuje s potrebnými licenciami. Pani Annamária Giczei 
naznačuje, že licencie už nie sú platné. Podľa Gejza Milku licencie sa dajú obnoviť. PhDr. Alexander 
Ambrus poznamenáva, že predmetné licencie boli zrušené v rozpore so zákonom.  

Pán Róbert Vajda sa zaujíma, či Hôrka s.r.o. disponuje upratovacími zariadeniami. Annamária Giczei  
odpovedá, že upratovacie zariadenia odkúpila firma KEDO. Pán starosta k tomuto dodáva, že Hôrka 
s.r.o. by sa nezameriavala len na poskytovanie upratovacích služieb, ale aj na iné činnosti. 

Pani Angela Lenkeiová vysvetľuje, že do konca roka 2022 nebola vypracovaná smernica, na základe 
ktorej by sa určilo aká časť napr. z výplaty má byť účtovaná z podnikateľskej činnosti. To znamená, že 
dovtedy výplata zamestnanca bola hradená z obecných financií. Momentálne od januára 2023 sa 
vypracovala smernica, na základe ktorej 50 % z výplaty zamestnanca je hradená z podnikateľskej 
činnosti. Teraz sa tu nastoluje ďalšia otázka a to tá, že v koľkých % bude výplata nového zamestnanca 
hradená z podnikateľskej činnosti a či vôbec bude, pretože si myslí, že výška príjmov z podnikateľskej 
činnosti by nepokryla výdavky, čiže by bola stratová. 

Podľa pána PhDr. Alexandra Ambrusa, ak výsledok podnikateľskej činnosti obce vykazuje stratu, obec 
musí podniknúť kroky na ukončenie podnikateľskej činnosti. Podľa neho tzv. podnikateľská činnosť 
obce, ktorá starosti spôsobuje aj v účtovníctve obce,  už aj minulý rok bola stratová, preto ju treba 
ukončiť. 

Pani Angela Lenkeiová ďalej dodáva, že nechce účtovať podnikateľskú činnosť. Pán Marek Szabó 
Dózsa sa pýta prečo neúčtuje podnikateľskú činnosť novo prijatý zamestnanec? Pán starosta  
odpovedá, že chce počkať na to, ako sa vyvinie situácia s Hôrka s.r.o. 

Pani Annamária Giczei informuje poslancov OZ o počte usporiadaných akcií za rok 2022. Ďalej 
ozrejmuje poslancom cenník služieb. Marek Szabó Dózsa navrhuje upraviť cenník služieb z dôvodu 
nízkych cien za služby. 

Pán starosta navrhuje zistiť možnosť zrušenia podnikateľskej činnosti obce na živnostenskom úrade. 
PhDr. Alexander Ambrus ja zato, aby celá táto problematika bola prediskutovaná aj s audítorkou 
obce. 

Z dôvodu mnohých nedoriešených otázok, pán starosta dáva hlasovať o presune ďalšieho jednania o 
otázke obchodnej spoločnosti obce na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

OZ na základe výsledku hlasovania sa uznieslo na presune ďalšieho jednania o otázke obchodnej 
spoločnosti obce na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 K bodu 9. Plnenie rozpočtu obce za r. 2022 

Pán starosta predniesol plnenie rozpočtu obce za rok 2022, ktorý bol poslancom rozposlaný 
v pozvánke na zasadnutie OZ. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta, prečo bolo bývalému starostovi vyplatené odstupné len vo výške 
1700 Eur. Účtovníčka vysvetľuje, že to bolo z dôvodu uzavretia splátkového kalendára. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus žiada vysvetlenie ohľadom odmien vyplatených v r. 2022 v školských 
zariadeniach vo výške 32 000 Eur. Pani účtovníčka ozrejmuje, že to bola odmena, ktorá bola 
schválená štátom. Odmena bola vyplácaná vo výške 500 Eur podľa pracovného úväzku zamestnanca. 
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Do tejto položky sa ešte zaúčtováva aj odmena za letnú školu, projekt spolu múdrejší. Je to účelová 
dotácia to znamená, že táto dotácia je poskytnutá štátom. 

Pán Gejza Milko sa informuje, prečo je účtovaná 2x položka Konica Minolta. Preto, lebo tu ide 
o kopírovacie služby v obidvoch školách. Ide tu o nájom kopírovacieho stroja a dodávanie papiera, 
vysvetľuje účtovníčka. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky plnenie rozpočtu obce za rok 2022 OZ berie na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
 
K bodu 10. Programový rozpočet obce na r. 2023-2025 – pracovná verzia návrhu 

Pani účtovníčka informuje poslancov OZ, že rozpočet je v štádiu prípravy, ale naznačuje, že je 
potrebné aby zasadla komisia finančná, majetková a pre podporu podnikania na doriešenie 
niektorých otázok. Zároveň dodáva, že návrh poslancom bude elektronickou poštou rozoslaný na 
úpravu, doplnenie a pripomienkovanie tak, aby návrh bol schválený v I. štvrťroku 2023. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta konštatoval, že programový rozpočet na r. 2023-
2025 berie OZ na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

K bodu 11. Kultúrne a spoločenské akcie obce v r. 2023  

Pani Annamária Giczei informovala plán kultúrnych podujatí na rok 2023. Plánované náklady na rok 
2023 predstavujú sumu cca 20 800 Eur. 

Pán Gejza Milko sa pýta aký je program na dni obce. Momentálne ešte nie je zostavený dodáva pani 
Annamária Giczei. 

Pán Gejza Milko pripomienkuje, prečo obec neorganizuje rozlúčku s letom tak, ako organizovala obec 
Plešivec. Pani Annamária Giczei dodáva, že je to nerentabilné, pretože keď to nie je podujatie, na 
ktoré obec nezískala finančné prostriedky z nejakej výzvy, takáto akcia je stratová. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus poznamenáva, že predložený program podujatí obsahuje obvyklé akcie, 
avšak žiadna akcia z nich je zisková. Podľa Annamárie Giczei Silvevstrovská zábava je zisková. 

Pán Gejza Milko sa pýta na minuloročný zisk z podujatí. Annamária Giczei vysvetľuje, že za minulý rok 
bola organizovaná len jedna zábava a zisk z podujatí momentálne nevie povedať. 

Pán Ing. Peter Gubala je zato, aby sa každopádne upravil cenník služieb. Zároveň sa pýta, či existujú 
platné nájomné zmluvy na prenájom miestností v Kultúrnom dome. Pani Annamária Giczei 
odpovedá, že sa eviduje jedna nájomná zmluva na priestory pohostinstva „Kongo“. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta OZ berie kultúrne a spoločenské akcie obce za rok 
2023 na vedomie. 
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Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
 
K bodu 12. Informácia starostu obce o došlých žiadostiach 
  
a. Žiadosť Občianskeho združenia HORKAI 

Mgr. Dávid Balázs v mene kuratória Občianskeho združenia HORKAI žiada o umožnenie používania 
zasadacej miestnosti Kultúrneho domu v Gemerskej Hôrke bez nájomného na účely organizovania 
zasadnutí valného zhromaždenia OZ. OZ združuje viac ako 30 ľudí, z tohto dôvodu zasadnutia nevedia 
realizovať v domácnostiach členov. Ďalej žiadajú o umožnenie používania ostatných miestností (veľká 
a malá sála) bez nájomného s cieľom organizovania rôznych kultúrnych akcií pre obyvateľov obce 
a širšieho okolia. 

Mgr. Dávid Balázs dodáva, že občianske združenie HORKAI v r. 2023 plánuje realizovať 8 podujatí. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus predkladá návrh uznesenia, v zmysle ktorého obec poskytne 
bezodplatne svoje priestory všetkým neziskovým organizáciam, ktoré pôsobia v obci, pokiaľ ich 
účelom je organizovanie valných zhromaždení, schôdz, porád a podobných akcií. Pokial uvedené 
organizácie predmetné priestory obce chcú využiť na také podujatia a akcie, z ktorých im plynie určitý 
zisk (plesy, zábavy, koncerty), tak by za to mali platiť riadne nájomné.  

Pani Annamária Giczei poznamenáva, že nech potom je spoplatnené aj prenájom miestnosti pre 
Rodičovské združenie pri Základnej škole maďarskej. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus opätovne navrhuje, aby sa OZ uznieslo na takom ustanovení, ktoré je 
platné pre všetky neziskové organizácie, nielen pre občianske združenie Horkai. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o bezplatnom 
využívaní miestnosti Kultúrneho domu občianskym združením HORKAI, a to tak pre účely valného 
zhromaždenia, ako aj na organizovanie rôznych kultúrnych akcií pre obyvateľov obce a širšieho 
okolia. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 4 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 
Proti: 0  
Zdržal sa: 3 PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, 
Neprítomný: 0  

Pán starosta skonštatoval, že predmetná žiadosť OZ HORKAI bola schválená. 

b. Žiadosť hudobnej skupiny Metaxon o poskytnutie dotácie  

Hudobná skupina Metaxon žiada o poskytnutie finančnej dotácie v sume 1500 Eur na nákup 
aparatúry. 

Pán Marek Szabó Dózsa má takú informáciu, že pokiaľ obec jej schváli žiadanú dotáciu, hudobnú 
skupina Metaxon za vystúpenia nebude žiadať honorár. 

Pán starosta žiada poslancov hlasovať o dotácii pre hudobnú skupinu Metaxon vo výške 1500 Eur.  
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Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 4 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 
Proti: 0  
Zdržal sa: 3 PhDr. Alexander Ambrus, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, 
Neprítomný: 0  

OZ schvaľuje poskytnutie dotácie hudobnej skupiny Metaxon vo výške 1500 Eur. 

c. Žiadosť spoločnosti Domitri s.r.o. o určenie stočného 

Spoločnosť Domitri s.r.o., reagujúc na kritiku Komisie na kontrolu stavu ČOV, že prečo nemá 
s Obecným úradom zmluvu na platenie stočného, keďže je producentom odpadových vôd 
odvzádzaných do ČOV, zasiela 2 návrhy na výpočet a určenie stočného.  

1. Alternatíva - výpočet stočného podľa spotrebovanie pitnej vody:  533,82 EUR/rok. 

2. Alternatíva - výpočet stočného podľa priemerného počtu zamestnancov: 300,00 EUR/rok. 

Spoločnosť Domitri s.r.o. doporučuje obci stanoviť výpočet stočného podľa 1. alternatívy, keďže je to 
pre obec výhodnejšie. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje vypracovať rovnaké podmienky platenia stočného pre všetky 
právnické osoby. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus súhlasne uvádza, že zmluvu o odvádzaní a čistení  odpadových vôd obec 
musí uzavrieť so všetkými producentmi, fyzickými alebo právnickými osobami, pričom určit treba 
i jednotnú metódu výpočtu stočného pre všetky právnické osoby, vrátane spoločnosti Domitri s.r.o. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky OZ berie návrh spoločnosti Domitri s.r.o. na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

d. Žiadosť troch občanov o odpustenie stočného 

Pán Ernest Iván z radu obecenstva kritizuje opravu čerpadla umiestneného na pozemku svojho dvora, 
zároveň predkladá video na ktorom je nahraté fungovanie čerpadla po jeho oprave.  

Pán Atttila Kerepesi z radu obecenstva naznačuje, že poplatok za stočné, ktorý odvádzajú bytovému 
družstvu, by sa mal refundovať obci. Oni nebudú platiť dvakrát stočné. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa obec nemá právo vyberať stočné od obyvateľov obce. Dodáva, že 
predmetné všeobecne záväzné nariadenie obce o verejnej kanalizácií a odpadových vodách je vcelku 
zlé a nedomyslené, preto navrhuje jeho zrušenie. Upozorňuje ale, že v prípade zrušenia VZN, 
plánované príjmy obce sa znížia o 10 000 EUR, čo bude potrebné nejakým spôsobom vykryť. 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, aby tí, ktorí nie sú napojení na kanalizáciu, predložili doklad 
o odvádzaní kalu. 

Pán Atttila Kerepesi dodáva, že obec môže vyberať stočné len na základe uzavretej zmluvy s obcou. 
Druhá vec ktorú chce zdôrazniť je, že podľa zákona je povinnosť kompostovať kuchynský odpad. Obec 
mnohým občanom dala podpísat čestné vyhlásenie o tom, že si kompostujú kuchynský odpad vo 
svojej záhrade. Pýta sa, ako to je s obyvateľmi bytoviek, ktorí nemajú záhradu? 

Nakoľko nikto z prítomných nemal ďalšie otázky, pán starosta vyzval poslancov OZ o hlasovanie 
o prijatí uznesenia v nasledujúcom zmysle: 

- OZ zrušuje VZN č.5/2022 o verejnej kanalizácií a odpadových vodách 
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- Žiada starostu obce zabezpečiť prípravu nového návrhu VZN o verejnej kanalizácií a odpadových 
vodách a predložiť ho na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

- Žiada starostu obce zabezpečiť prípravu návrhu zmluvy o odvádzaní odpadových vôd verejnou 
kanalizáciou 

- Odkladá vybavovanie žiadostí občanov o odpustenie stočného, doručených dňa 30.12.2022, 
z dôvodu zrušenia VZN č. 5/2022 o verejnej kanalizácií a odpadových vodách, čím sa ich žiadosti 
stávajú bezpredmetnými. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

Starosta na základe výsledku hlasovania konštatoval, že predmetné ustanovenia boli schválené vo 
vyššie spomínanom zmysle. 

e. Žiadosť Essity s.r.o. o povolenie výrubu drevín 

Essity Slovakia s.r.o. žiada o povolenie výrubu drevín z dôvodu realizácie zámeru výstavby 
energetického zariadenia pre výrobu elektrickej energie v areály podniku v katastri obce Gemerská 
Hôrka. Spoločnosť Essity Slovakia s.r.o. vykoná náhradnú výsadbu stromov na miestach určených 
obcou. 

Pán Marek Szabó Dózsa dáva do návrhu, aby vyrúbané dreviny boli poskytnuté obci. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie pripomienky pán starosta dáva hlasovať o 
povolenie výrubu drevín v katastri obce Gemerská Hôrka. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Starosta na základe výsledku hlasovania konštatoval, že súhlasí so žiadosťou Essity Slovakia s.r.o. 
o povolenie výrubu drevín v katastri obce Gemerská Hôrka.  
 
f) Žiadosť o vydanie súhlasu na výrub drevín žiadateľa – Tomáša Magyara 

V žiadosti ide o výrub 8 ks drevín, ktoré rastú v tesnej blízkosti domu a vplyvom nepriaznivého 
počasia sa nebezpečne nakláňajú, zanášajú okap. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie pripomienky, pán starosta dáva hlasovať 
o povolení výrubu drevín. 
Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

Starosta na základe výsledku hlasovania konštatoval, že súhlasí so žiadosťou Tomáša Magyara 
o vydanie súhlasu na výrub drevín. 
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K bodu 12. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 
 
Fašiangová zabíjačka 

Pán Marek Szabó Dózsa informuje poslancov, že poverený ako organizátor tejto akcie. Podľa 
informácií od starostu obce akcia bude pre obyvateľov bezplatná. Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje, 
aby bezvládnym dôchodcom bol taktiež zabezpečený odvoz občerstvenia. 

Pán Marek Szabó Dózsa ďalej informuje poslancov, že akcia sa bude konať pred Požiarnou zbrojnicou. 
Pán Peter Iván sa pýta či bude uzavretá cesta? – podľa pána starostu nie. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa pýta pána Mareka Szabó Dózsu, koľko to bude stáť z jeho strany. 
Podľa Mareka Szabó Dózsu malo by sa to zmestiť do výšky 3000 Eur. Táto suma zahŕňa nákup prasiat, 
zeleniny, korenín a taktiež aj vyplatenie výpomoci. 

Pán Mgr. Dávid Balázs navrhuje do budúcna oznámiť takéto akcie obecnému zastupiteľstvu s 
dostatočným predstihom, aby sa zastupiteľstvo mohlo včas pripraviť na prípadné problémy. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, poslanci OZ berú informáciu o fašiangovej 
zabíjačke na vedomie. 

Hlasovanie Pč. hlasov Menovite 

Za: 7 
PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Peter 
Iván, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  

K bodu 13. Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 15.2.2023 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

_____________________________ 

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Gejza Milko  ......................................  

Róbert Vajda   ......................................  


